
Protokoll årsmöte Grönslätts Intresseförening 2024-07-20
Närvarande representanter för följande tomter: 71

7001, 7002, 7003, 7005A, 7005B, 7008, 7010, 7013, 7017, 7019, 7020, 7023, 7024, 7026, 
7027, 7029, 7031, 7032, 7034, 7038, 7039, 7040, 7041, 7042, 7044, 7046, 7047, 7048,  7050, 
7051, 7053, 7054, 7056, 7057, 7059, 7067, 7071, 7072, 7078, 7082, 7083, 7084, 7085, 7089, 
7091, 7095, 7099, 7103, 7106, 7107, 7111, 7114, 7115, 7123, 7124, 7126, 7128, 7135, 7137, 
7139, 7140, 7141, 7142, 7144, 7147, 7148, 7149, 7150, 7151, 7152, 7163

1. Mötet förklarades öppnat av ordförande Michael Juhlin.
2. Till mötets ordförande valdes Karin Sällström
3. Dagordningen fastställdes 
4. Röstlängden justerades genom avprickning vid ankomst.
5. Mötet befanns stadgeenligt utlyst.
6. Till justeringsmän jämte valkontrollanter och rösträknare valdes Ing-Marie Hultberg 

och Monica Schmidt. 

7. Styrelsens förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2023-06-01 - 2024-05-31 
föredrogs av föreningens ordförande Michael Juhlin. Medlemsavgiften har varit 1200 
kr. Årsmötet godkände förvaltningsberättelsen 

8. Ekonomisk redogörelse för verksamhetsåret 2023-06-01 - 2024-05-31 redovisades av 
kassören Åsa Gustafsson. Resultaträkning med kommentarer samt balansräkning 
redovisades. Två obetalda årsavgifter. Årets främsta aktiviteter har varit underhåll 
och röjning av allmänningar. Kostnaderna är lägre än budget på grund av lägre 
kostnad för underhåll än planerat. Kostnad för vatten i balansräkningen är en 
reservering för möjlig avgift för vatteninkoppling, beroende på utkomst av konflikten 
med Sölvesborgs Energi. Årets resultat blev bättre än budget och slutade med en 
förlust på 21 344 kronor (budgeterad förlust 139 700 kronor). Balansräkningen visar 
god likviditet. Årsmötet godkände den ekonomiska redogörelsen.

9. Revisionsberättelsen redovisades av revisorerna. Inga anmärkningar. Revisorerna 
föreslår att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

10. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
2023-06-01 – 2024-05-31.



11. Årsmötet fastslog ersättning för ospecificerade utlägg till styrelseledamöter och 
revisorer samt eventuella övriga funktionärer. Arvode till styrelse och festkommitté 
förblir densamma som tidigare år, dvs ingen årsavgift för styrelse och halva 
årsavgiften för festkommittén. Ingen ersättning utgår till revisorerna. 

12. Föreningens ordförande Michael Juhlin presenterade föreningens verksamhetsplan 
för 2024-06-01 - 2025-05-31. 
Kommentar från årsmöte: 

 fyllnadsmassorna och underhåll runt badbryggan behöver städas upp. Sten, 
glas och liknande i massorna

 Rensning av dike vid utegymmet behövs. 
 Tång/alger på stranden: önskemål om att undersök alternativa möjligheter för

att minska tång på stranden, såsom alternativ form på bryggan. Vid rensning 
av tång följer mycket sand med – önskemål om att undersöka hur man bättre 
kan bevara sanden. 

 Invasiva växter: vid infarten finns bestånd av parkslide.  
Årsmötet fastställde verksamhetsplanen.

13. Kassören Åsa Gustafsson redogjorde för budgetförslaget och föreslog att behålla 
samma sänkta/rabatterade årsavgift (1200 kronor per tomt). Årsmötet gav uppdrag 
till styrelsen att till nästa års möte föreslå en ordinarie årsavgift (utan rabatt) utifrån 
gällande ekonomiska förutsättningar. På grund av många sena inbetalningar av 
avgiften föreslår styrelsen en påminnelseavgift på 200 kr vid sen betalning. 

Föreslagen budget innehåller utökad budget för underhåll (enligt verksamhetsplan) 
samt sedvanliga kostnader, vilket get ett budgeterat resultat på förlust -130 000. Det 
noterades på mötet att budget för boulebanan saknas i budgetförslaget, det ska 
läggas till i årets budget. Årsmötet godkände kostnaden för boulebanan (40 000 kr). 
Betalning av medlemsavgiften kommer att kommuniceras på hemsida samt, efter 
önskemål från medlemmar på årsmötet, skickas ut på mail. 

Med ovan justering godkändes budgetförslaget.

14. Till styrelsens ordförande och föreningens ordförande på ett år valdes Michael Juhlin
15. Vice ordförande Göran Strand har ett år kvar.
16. Till sekreterare på två år valdes Rebecka Klevendal.
17. Kassör Åsa Gustafsson har ett år kvar.
18. Till styrelseledamot på två år omvaldes Per-Inge Lennartsson
19. Till styrelsesuppleanter på ett år omvaldes Gunilla Holmberg och Rajne Söderberg.
20. Till valberedningskommitté på ett år omvaldes Inger Falck ordförande, och på ett år 

valdes Michael Kess. Årsmötet hade inget förslag på en tredje medlem. Till suppleant 
på ett år omvaldes Inger Cinthio. 

21. Till revisorer på ett år omvaldes Christer Bengtsson och Bo Ljungberg.
Som revisorssuppleant på ett år valdes Per Wikström.



22. Till festkommitté på ett år omvaldes Els-Marie Hallin, Ing-Marie Hultberg och Agneta 
Andersson.  

23. Till representant i Kalvhagsvägens (Stiby) vägförening på ett år valdes Els-Marie Hallin
samt en ledamot ur styrelsen som utses senare.

24. Inga ytterligare förslag har inkommit från styrelsen eller föreningsmedlemmar.

25. Övriga frågor
a. Ronny Anderberg redogjorde för läget i konflikten med Sölvesborgs Energi 

gällande anslutningsavgift för vatten och avlopp. I förhandling i domstol i mars
uppmanades båda parter att förhandla. Ärendet är fortfarande öppet och 
ingen slutförhandling eller beslut i ärendet har tagits av domstol.  

b. Redovisning från arbetsgrupp för att utreda sammanslagning av 
båtföreningen och intresseföreningen: punkten utgår, eftersom båtföreningen
röstade mot förslag om sammanslagning

c. Lars Norgren uppdaterade om Stiby:28:1, kommunens plan om bebyggelse är 
upphävd.

d. Snöröjning: frågan om plan för snöröjning lyftes samt vilken entreprenör som 
sköter snöröjning: ansvarig för snöröjning är Liljedahl. 

e. Detaljplaner för området: fråga om att kommunens detaljplaner inte är 
uppdaterade lyftes. Övre områdets detaljplan uppdaterades för några år 
sedan, och enligt Ronny Anderberg bör planerna vara uppdaterade. 

f. Brevlådeställningarna bör ses över
g. Överväxt i allmänningarna: Områdena kommer att gås igenom och en plan för

åtgärd kommer att göras under året. Gäller även allmänna områden längs 
vägarna. 

h. Bouleplanens tidplan: arbetet är planerat, och nästa steg är att påbörja 
grävning. 

i. Fråga om möjlighet till toalett vid festplatsen: får lämnas in som motion till 
nästa årsmöte. Alternativt förslag: hyra en ”bajamaja” till ordnade 
festtillfällen. 

26. Ordförande tackade styrelsen för gott samarbete och årsmötesdeltagarna för visat 
intresse och förklarade årsmötet avslutat.

Vid protokollet Justeras

---------------------- -------------------------- -----------------------------
Marie Klaesson Ing-Marie Hultberg  Monica Schmidt


